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Förra året skrev jag till er om en märklig säsong som  
vi behövde utvärdera och analysera för att kunna vidta 
åtgärder under detta år, så att vi inte hamnade så illa 

sportsligt som vi gjorde då. Nu när säsongen är över för oss 
vågar jag påstå att vi verkligen gjorde vår hemläxa! 

ÅTER IGEN, STORT TACK 
TILL ALLA ER FANTASTISKA 

SPONSORER!

Från negativt kval, till en hårsmån från final, var 
nog ingen som kunde tro på för ett år sedan…
En fantastisk sportslig prestation är min, och 
förmodligen många fleras, åsikt!

Vi har inte bara haft fin utveckling i vårt elitlag, 
våra satsningar på Bandykul och Ungdom, har 
även dom gett resultat. Föreningen växer och 
lagen utvecklas och vi håller fast vid vårt mål 
att så många Framtida Giffare som möjligt, ska 
fostras i föreningen. Inget år har det satsats så 
mycket pengar, tid och engagemang från förenin-
gens sida gällande ungdom, som det gjorts i år.

Om ekonomin skrev jag redan i mars förra 
året att vi skulle göra ett bra resultat, men när 
bokslutet var klart, så visade det sig att det var 
över förväntan. Detta är vi tacksamma för nu, 
då det visat sig att vi haft en hel del engångs-
kostnader under denna säsong som kommer att 
påverka vårt resultat. Det är inte gratis att driva 
en arena, men våra lag får bättre förutsättningar 
för utveckling och våra möjligheter att skapa en 
affärsmodell som löper över 12 månader, är klart 
större. Möjligheterna att skapa upplevelser som 
leder till nya intäkter, är många!

Vi är en förening och kommer alltid att vara 
beroende av sponsorer och andras välvilja, men 
för mig som ordförande och min styrelse, är 
det viktigt att ni som hjälper oss mest, ser att vi 

arbetar hårt för att skapa intäkter till föreningen, 
även på egen hand.

Vår publik har ökat och därmed intäkterna 
kring alla våra hemmamatcher. Ca 2 100 personer 
per match har besökt oss och det är bara Villa 
Lidköping som har högre publiksnitt. Vi ska göra 
allt vi kan för att öka ytterligare nästa säsong!

Tack vare er omtanke och generositet, så har 
ni alla bidragit till att vi känner en stor framtids-
tro i vår nya arena och det är vi er oändligt 
tacksamma för. 

Styrelsen har samlat på sig insikter och 
lärdomar från denna säsong vad det gäller drift, 
organisation och arrangemang. Fokus kommer nu 
ligga på att analysera dessa och ta fram handlings-
planer på hur vi ska bli ännu bättre på att skapa 
upplevelser samt stärka vårt varumärke.  Våra 
värdegrunder Respekt, Gemenskap och Glädje 
kommer fortsätta att dominera allt vi gör, dom 
släpper vi aldrig.

Vi tackar allra ödmjukast för ert stöd 
under det år när vi förmodligen behövt det 
som mest, och ser med spänning fram emot 
kommande möjligheter och utmaningar samt 
utvecklande och spännande samarbeten! Ha en  
fantastisk sommar!

Sofia Nordell
ORDFÖRANDE, BOLLNÄS BANDY

TACK FÖR

2022/23
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VERKSAMHET

VÅR

DET HÄR GÖR  
VI MED ERT STÖD

Vi samlar 290 aktiva spelare i föreningen och  
vi genomför upp till 1 000 träningstillfällen.  

Vår breda bas av lojala medlemmar, supportrar, 
funktionärer, ledare och partners möjliggör vår 
verksamhet. Vi ser nu fram emot att skapa nya 

härliga minnen och upplevelser tillsammans!

4

KLUBB  
& ARENA

567 medlemmar  
i klubben.

2 heltidsanställda på 
sportkontoret.

100 funktionärer. 

100 matcher spelas i  
vår arena under säsongen.

2307 åskådare i snitt  
säsongen 2022/23.
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AKTIVA 
UTÖVARE

290 aktiva spelare  
totalt i klubben . 

50 seniorer. 

100 ungdomar. 

140 knattar.

PARTNERS 
& NÄTVERK

200 partners. 

20 partners  
i Bollnäs Elit. 

4 genomförda  
nätverksträffar  
denna säsong.

SOCIAL 
VERKSAMHET

Skridskokul och Bandykul 
engagerade under året  
140 barn i åldrarna  
5–8 år varje lördag  

under bandysäsongen. 
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Bollnäs Bandy är en viktig del i många 
människors liv. Vi berör och engagerar 
många. Lagidrott är en viktig del i att barn, 
unga och vuxna kan få känna samhörighet 
och gemenskap. Nu ser vi fram emot 
en ny säsong med nya dramatiska 
och upplevelserika bandymatcher och 
evenemang tillsammans!

MATCHARRANGEMANG 
Familjefesten – Den 10 december 
arrangerade vi Familjefesten. Vi bjöd på 
popcorn och vår maskot Snodden värmde 
upp i arenan tillsammans med barnen som 
fanns på plats. 

Vi hade också en ungdomsreporter 
som intervjuade tränaren före match.  

Efter matchen mötte våra spelare upp för 
signering av idolkort i FanZone.

Ungdomsmatchen – Bandykul är 
matchvärd för Ungdomsmatchen och 
våra knattar fanns på plats på isen innan 
matchstart. Under matchen är inträdet 
gratis för alla, tack vare att företag 
gemensamt går ihop för att sponsra 
Bollnäs barn- och ungdomsverksamhet. 

FanZone – Konceptet FanZone med 
idolkort har varit ett uppskattat inslag 
under årets säsong. Varje match har två 
spelare från herrlaget mött upp våra fans 
direkt efter match. På detta sätt bygger 
vi idoler och här stärks relationen mellan 
spelare och fans. 

SBB ARENA – VÅR 
NYA MÖTESPLATS FÖR 
BANDYUPPLEVELSER

Den nya bandyhallen SBB Arena står nu äntligen på plats.  
Vår nya mötesplats för framtidens bandyupplevelser  
erbjuder 3 500 platser och 18 loger. Vår bandyhall  

kommer att ge oss som klubb nya möjligheter att växla upp.  
Och hallen har redan första säsongen givit oss ett enormt 

uppsving med en grym akustik och en fantastisk arenaupplevelse.  
Vi har gått från 1100 åskådare i snitt förra året till 2067  

i snitt på våra hemmamatcher denna säsong. 

PUBLIK &

ARRANGEMANG
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RESPEKT, GLÄDJE, 
GEMENSKAP

Tack vare er som partner och ert stöd kan vi bidra med samhällsnytta. 
Under säsongen arrangerade vi flera aktiviteter som Skridskokul, 

Bandykul och Förskola på tur. Allt vi gör i Bollnäs Bandy genomsyras  
av vår värdegrund – Respekt, Glädje och Gemenskap.  

I samarbetet med er som partner ser vi till att ta vårt ansvar  
för ett mer inkluderande och aktivt samhälle. 

SAMHÄLLS-

ENGAGEMANG

BARN & UNGDOMSVERKSAMHET
Under året som gått har vi arrangerat en rad 
aktiviteter riktade mot barn och unga. Varje lördag 
under säsongen engageras Skridskokul och Bandykul 
där omkring 140 barn i åldern 5–8 år deltagit. 
Tillsammans med Fritidsbanken är det även möjligt att 
låna utrustning. Här sätter vi glädjen i fokus och både 
nybörjare och mer vana skridskoåkare är välkomna.  

Utvecklingsarbete pågår – Vårt värde-
grundsarbete där våra ledord varit i fokus har varit 
en viktig del att arbeta vidare med under året som 
gått. Tillsammans med RF SISU har vi även bjudit 
in till ledarutbildningar och domarutbildningar vid 
totalt fyra tillfällen. Vi har löpande under året träffar 
och dialoger med våra ungdomsansvariga I klubben. 

Förskola på tur – Genom Förskola på tur får barn 
i tidig ålder chansen att prova på att åka skridskor. 
Under tre tisdagar har 120 elever besökt arenan och 
testat på att åka skridskor och spela bandy. 

Fritidsgården – Genom vårt samarbete med 
Fritidsgården har vi kunnat erbjuda fribiljetter till 
ungdomar på orten vid två tillfällen under säsongen. 
Det är ett utmärkt sätt att kunna bredda intresset 
för bandypubliken och nå in till helt nya åskådare.

Kenya-projektet – Klubben har även ett projekt 
där vi samlar in pengar till en skola i Massajområdet 
i Kenya. Genom detta projekt har vi kunnat ge 
tjejerna på skolan ett internatboende. Skolans färger 
och elevernas skoluniformer har samma färg som 
vår klubb.  

STADSLOPPET
Syftet med Stadsloppet är att våra A-lagsspelare, 
samt tjejer och killar från våra ungdomslag, springer 
ett lopp tillsammans med er som partners och andra 
privatpersoner. Varje löpare blir sedan sponsrad av 
ett företag som är villig att satsa en slant per varv 
som hon eller han springer. Detta är en viktig del 
för att bygga en gemenskap och samhörighet, även 
utanför ordinarie bandysäsong.
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TILLSAMMANS 
STÄRKER VI 

SPONSORNYTTAN
Vi strävar efter att, tillsammans med er sponsorer, kunna 
bidra till folkhälsa, en stark känsla av samhörighet och en 
värdefull underhållningsfaktor genom vår bandyverksamhet. 
Vi på Bollnäs Bandy bär ett stort ansvar då vi är det största 
varumärket i kommunen. Både sporten och klubben har en 
enorm betydelse för staden och människorna i den. Lyhördhet 
och flexibilitet är några av våra ledord i sponsorerbjudandet 
gentemot er partners. Vi är stolta över att kunna skräddarsy 
paket efter alla parters bästa intresse. 

Vi har under året stärkt vårt digitala erbjudande, vilket vi 
kommer fortsätta att arbeta med. Genom vår nya arena har 
vi numera också en storbildsskärm att kunna erbjuda till er 
som sponsor.

PERSPEKTIV
SPONSORERNAS
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“ Vi är sedan flera år tillbaka en stolt 
sponsor till Bollnäs Bandy som med sitt 

engagemang och kunnande i föreningen ser till 
så att barn och ungdomar får en meningsfull 
sysselsättning på sin fritid. Att Bollnäs Bandy 
också är ett starkt varumärke både i Bollnäs 
och i hela Sverige ser vi som väldigt positivt. 
STAFFAN SKOGENS 
PUBLIKA MILJÖER

“ Bollnäs Bostäder vill gärna förknippas  
 med sunda, friska och positiva 

sammanhang. Bollnäs Bandy står för detta med 
sin verksamhet för barn, ungdomar och såklart 
elitverksamheten för seniorer. Föreningen bjuder 
dessutom på stor underhållning i SBB-Arena som 
nu blivit tusentals supporters andra vardagsrum. 
Bandyn är helt enkelt viktig för Bollnäs! Detta 
tycker vi är värt att sponsra.
LARS ÅSBERG
VD, BOLLNÄS BOSTÄDER
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MARKNADS-

KANALER

NI SYNS TILLSAMMANS 
MED BOLLNÄS BANDY

Vi arbetar ständigt med att förbättra våra marknadskanaler så att  
ni som partner kan nå ut till vår målgrupp på bästa möjliga sätt.  

Under året har vi framförallt utvecklat det rörliga materialet i våra digitala 
kanaler genom att lyfta in flera intervjuer med spelare och ledare. 

Vi vill synliggöra vårt varumärke såväl analogt som digitalt, samt fortsätta 
utveckla vårt arbete med sociala medier för att kunna bygga starkare 

relationer med både er och våra medlemmar.   
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EGNA  
KANALER

Nyhetsbrev 
Vi når ut till närmare  
1000 mottagare med  

våra mailutskick.

Hemsida 
Här hittar medlemmar, 

sponsorer och supporters 
information om klubbens 
verksamhet, spelare och  

senaste nyheter.  

SOCIALA 
MEDIER

Facebook 
Räckvidd på 45 000 och  

12 033 följare.  
(+ 2 900 på ett år). 

Instagram 
Räckvidd på 40 000 och  

6 833 följare (+ 400 på ett år). 

Twitter 
2 400 följare. 

Youtube 
”Bollnäs Bandy” med  
406 prenumeranter.

ÖVRIGA 
KANALER

Vi har under denna säsong  
synts i vår lokala tidning 2–3 
gånger i veckan. Klubben har 

i samband med detta fått 
exponering i digitala kanaler 
genom Elitserien och andra 
bandyrelaterade plattformar. 
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Under den gångna elitseriesäsongen har spän-
nande slag utspelat sig på isen, men vid sidan 
av densamma har klubbarna jobbat tillsammans 
med blicken fäst framåt. Mycket av det gemen-
samma arbetet har fortsatt kretsat kring den så 
kallade 1 000-dagarsplanen som kretsar kring 
publikrekrytering och många positiva aktiviteter 
har kunnat genomföras.

Inom Elitserien Herr blev konceptet Familje-
festen en succé runtom i bandysverige där 
våra barn och unga fi ck chansen till allt från att 
träff a sina idoler till att själva prova på att vara 
speaker på en elitseriematch. Utöver detta blev 
även satsningen på idolkort en stor framgång 
som uppskattades av både spelarna själva 
och publiken.

Inför säsongen 2023/24 kommer arbetet 
fortsätta och det med primär målbild att få 
publiksnittet i Elitserien Herr tillbaka upp till 
1 500 personer/match. Den gångna säsongen 
landade publiksnittet över hela ligan på 1 267 
personer, vilket dessvärre är en minskning med 
cirka fem procent jämfört med den senaste helt 
pandemifria säsongen, 2019/20. Dessförinnan 
visade en positiv utveckling med en ökning av 
snittpubliken med cirka fem procent per säsong 
och det är först och främst den positiva utveck-
lingen Svensk Elitbandy och dess klubbar nu vill 
hitta tillbaka till.

Delar av handlingsplanen för arbetet under 
2023/24 består av tydliga uppföljningar av 
klubbarnas egna fokusområden och utvecklings-
möjligheter tillsammans med ligans evenemangs-
manual och Rättighetsbyrån som professionell 
partner i detta. Dessutom ämnar ligan fortsätta 

erbjuda klubbarna och dess representanter rele-
vanta utbildningar och träff ar med inspirerande 
personer och verksamheter, exempelvis från 
andra idrotter.

Både centralt och tillsammans med klubbarna 
kommer det även fokuseras på att utveckla 
det digitala engagemanget genom det innehåll 
vi erbjuder våra supportar och följare. Vad 
vill vi skapa för innehåll? Hur kan vi göra det? 
Vilka är målgruppen? Det är av största vikt för 
publikrekryteringen på arenorna att Elitserien 
engagerar en ny generation supportrar den 
digitala vägen.

Sist, men raka motsatsen till minst, är den 
fortsatta satsningen på barn och unga på våra 
arenor. Positiva satsningar som Familjefesten 
och idolkorten ska fi njusteras och arbetas vidare 
med, samtidigt som vi fortsätter ha aktiv dialog 
med klubbarna om vad de kan utveckla på just 
sin arena för att ge barnen en ännu häftigare 
upplevelse. Det fi nns även avsikt att implemen-
tera så kallade publikråd i klubbarna, där repre-
sentanter för supporterklubb, ungdomssektion 
och partners med mera kan verka både som ett 
internt diskussionsforum rörande evenemangs-
frågor, men även rådgivande gentemot förenin-
gens beslutande organ.

Arbetet inför säsongen 2023/24 har med 
andra ord redan börjat och vi hoppas få se er 
alla, gammal som ung, på våra arenor igen efter 
en härlig vår och sommar.

Per Selin
LIGACHEF
SVENSK ELITBANDY
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PUBLIKEN - DEN 
VIKTIGASTE SPELAREN 

FÖR KLUBBEN
Svensk Elitbandy fortsätter sitt riktade arbete med publikrekrytering 

i den så kallade 1 000-dagarsplanen och efter en avslutad säsong 
på isen fi nns nu en delrapport att lämna.

“Positiva satsningar som Familjefesten och 
idolkorten ska fi njusteras och arbetas vidare med, 

samtidigt som vi fortsätter ha aktiv dialog med 
klubbarna om vad de kan utveckla på just sin arena 

för att ge barnen en ännu häftigare upplevelse.” 
PER SELIN
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BOLLNASGIFBANDYBOLLNASBANDY BOLLNASBANDY

KLUBBFAKTA
Bildades: 1895 

Arena: SBB Arena 
Kansli: Snoddasgatan 12,  

821 43 Bollnäs.

MERITER
Herrlaget: Svenska mästare 1951 och -56. 

SM-final även 1943, 2010, -11 och -17. 
World Cup-mästare 2005 och 2019 

2020 - nystart av Bollnäs damlag.

KONTAKT
Marknad: 

andreas.sonefors@bollnasbandy.se

kansli@bollnasbandy.se 
styrelsen@bollnasbandy.se

“ “Det här är veckans höjdpunkt” säger Nellies pappa och både han och  
 dottern ler stort. Nellie är ett av drygt 100 barn som deltar i Bandykul,  

vår verksamhet för de allra yngsta. Vi åker skridskor på lördagar och när man ser  
hur den här gruppen av barn av olika kön, bakgrund, bostadsort, skridskokunnande 
vimlar omkring och lär sig så oerhört fort – då blir man varm i hjärtat.  
Vårt djupaste tack till er som stödjer oss och gör det möjligt för oss att förgylla 
lördagarna för Nellies och alla andra deltagare i Bollnäs Bandykul. 
MIA BOLKEUS, ANSVARIG BANDYKUL

“ Ungdomsbandyn vill rikta ett stort tack till våra sponsorer och  
 partners som gör det möjligt för oss att från och med denna 

säsong kunna träna varje dag under perfekta förhållanden i vår nya arena, 
vilket ger våra tjejer och killar maximala förutsättningar att spela och 
utvecklas inom bandy. Vår verksamhet växer konstant där vi blir fler och 
fler ungdomsspelare varje månad, vilket är fantastiskt. Med er hjälp har 
vi denna säsongen kunnat utveckla verksamheten genom ett första inköp 
av en mycket säkrare sarg för barn och ungdom, målburar för 5mot5 spel, 
domarutrustning för våra 35 st nyutbildade ungdomsdomare, fler bollar 
samt nya matchtröjor i storlekar som passar alla i åldrarna U10-U19. 
Stort tack!
TONY AHLSTRÖM, UNGDOMSANSVARIG

“ Ett stort tack till alla  
 sponsorer. Det har varit en 

tuff, men rolig och lärorik säsong för 
oss i damlaget.  Vår utvecklingskurva 
går uppåt och även intresset för 
dambandyn. Jag hoppas dam- och 
flickverksamheten kommer växa,  
och tack vare er kommer de kunna  
bli möjligt. Fortsätt med de ni gör  
och återigen tack!
#19 MIKAELA RÖDIN 
DAMLAGET

“ Jag vill tacka Bollnäs  
 Bandys Ungdoms 

sponsorer, min familj och  
främst min farfar som är min 
största supporter. Jag vill även 
tacka mina tränare och ser 
framemot att utvecklas och 
växa i Bollnäs Bandy.
SIGGE FRISK  
BOLLNÄS U14

“ Ett stort tack till  
 alla er sponsorer 

som gjort det möjligt för 
föreningen att återhämta sig 
och hälsosamt börjat resa sig 
mot toppen av bandysverige 
där man hör hemma! Ni är 
ovärdeliga! 
#95 ERIK PETTERSSON 
HERRLAGET


